

No. 7515. SINGLE CONVENTION ON
NARCOTIC DRUGS, 1961. DONE
AT NEW YORK ON 30 MARCH
1961¹

N° 7515. CONVENTION UNIQUE
SUR LES STUPÉFIANTS DE 1961.
FAITE À NEW YORK LE 30 MARS
1961¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

14 September 1970

REPUBLIC OF VIET-NAM²

(To take effect on 14 October 1970.)

ADHÉSION

Instrument déposé le:

14 septembre 1970

RÉPUBLIQUE DU VIET-NAM²

(Pour prendre effet le 14 octobre 1970.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 520, p. 151; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos 7 and 8, as well as annex A in volumes 604, 606, 613, 620, 632, 648, 649, 656, 657, 671, 674, 683, 686, 691, 695, 711 and 727.

² In communication received by the Secretary-General on 23 November 1970, the Ministry of Foreign Affairs of Albania stated that the Albanian Government considered the above-mentioned accession to be without any legal validity, since the only representative of the people of South Viet-Nam qualified to speak on its behalf and to enter into international commitments was the Provisional Revolutionary Government of the Republic of South Viet-Nam.

A similar communication was received by the Secretary-General on 11 January 1971 from the Permanent Representative of the Mongolian People's Republic to the United Nations.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 520, p. 151; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 7 et 8, ainsi que l'annexe A des volumes 604, 606, 613, 620, 632, 648, 649, 656, 657, 671, 674, 683, 686, 691, 695, 711 et 727.

² Dans une communication reçue par le Secrétaire général le 23 novembre 1970, le Ministère des affaires étrangères de l'Albanie a indiqué que le Gouvernement albanais considérait l'adhésion en question comme sans aucune valeur juridique, le seul représentant du peuple sud-vietnamien, qualifié pour parler en son nom et prendre des engagements internationaux, étant le Gouvernement révolutionnaire provisoire de la République du Viet-Nam du Sud.

Une communication en termes analogues a été reçue le 11 janvier 1971 du Représentant permanent de la République populaire de Mongolie auprès de l'Organisation des Nations Unies.